
Protokół Nr XXX / 2017 
z XXX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 26 września 2017 r. 
 
 

XXX sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie pod przewodnictwem Stanisława Panka, Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 18 radnych, co stanowi kworum, wobec 
powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 
Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu Łańcuckiego oraz pracowników 
Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 2. 

Ustalenie porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono zmian. Przewodniczący Rady poinformował, że 
Rada Powiatu będzie obradować wg. poniższego porządku obrad.  
 
Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2017 r.  
4. Informacja o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 
5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 

za rok 2016 oraz wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2017.  
6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia przez Powiat Łańcucki – PCPR w 

Łańcucie do realizacji projektu pt. „Wsparcie rodzinnej pieczy zastępczej na 
terenie powiatu łańcuckiego”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2017. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/135/2016 z dnia 1 grudnia 
2016 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Łańcuckiego w 2017 r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Chojnickiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
13. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

14. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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16. Sprawy różne.  
17. Zakończenie. 
 
 
Ad. 3. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 
2017 r. 

 
Informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2017 r. 

przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu (materiały w załączeniu do 
protokołu). Poinformował, w jakiej wysokości kształtują się dochody powiatu, w tym 
dochody bieżące i majątkowe, wydatki ogółem oraz wydatki bieżące i majątkowe, 
zadłużenie powiatu, należności, zobowiązania, nadwykonanie. W miesiącu lutym 
zostały spłacone wszystkie raty kredytów przypadające do spłaty na rok budżetowy 
2017. Ponadto pan Skarbnik poinformował, że wpłynęła pozytywna opinia RIO 
odnośnie informacji Zarządu Powiatu Łańcuckiego o przebiegu wykonania budżetu 
Powiatu za I półrocze 2017 r.  

Głosów w dyskusji nie było. 
 
 
Ad. 4. 

Informacja o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć. 

 
Informację o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć 

przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu (w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 5. 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Łańcucie za rok 2016 oraz wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 
2017. 

 
Sprawozdanie z działalności PCPR w Łańcucie za rok 2016 przedstawiła i omówiła 

Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  
Pani Dyrektor poinformowała, że PCPR działa w czterech podstawowych obszarach, 
jest to:  
 piecza zastępcza, 
 pomoc społeczna,  
 przeciwdziałanie przemocy w rodzinie,  
 rehabilitacja społeczna osób niepełnosprawnych. 
Następnie pani Dyrektor szczegółowo omówiła następując zagadnienia: 
 pomoc dla osób niepełnosprawnych i obsługa PFRON, w tym m. in. pilotażowy 

program „Aktywny samorząd”, 
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 Piecza Zastępcza i Interwencja Kryzysowa, w tym wspieranie rodzin zastępczych, 
DPS, usamodzielnianie się wychowanków opuszczających rodzinę, realizacja 
świadczenia wychowawczego dla dzieci przebywających w pieczy zastępczej 
i instytucjonalnej pieczy zastępczej, 

 Powiatowy Program Profilaktyczny w Powiecie Łańcuckim na lata 2015 – 2020, 
 Powiatowy Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy 

Rodzinie na lata 2015 – 2020,  
 wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2017, 
 zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej na rok 2017.  

 
Pani Dyrektor podziękowała Zarządowi Powiatu na czele z panem Starostą, 

Radnym, instytucjom, pracownikom PCPR za dobrą współpracę na rzecz osób 
potrzebujących wsparcia na terenie powiatu łańcuckiego.  

 
Dyskusja 

 
Radny Jan Magoń zapytał, jaka jest skala przemocy w rodzinie na terenie powiatu 

łańcuckiego i województwa podkarpackiego, ponieważ liczba udzielonych konsultacji 
jest dość duża (43). Stwierdził, że przemoc jest jednym z większych dramatów XXI 
wieku.  

Pani Dyrektor PCPR odpowiedziała, że liczby udzielonych porad nie 
odzwierciedlają faktycznych osób, których dotyczy przemoc, ponieważ Ośrodek 
Interwencji Kryzysowej udziela pomocy w każdym kryzysie. Pani Dyrektor 
przekazała, że nie odpowie na to pytanie bezpośrednio na sesji, ponieważ danych tych 
nie ma przy sobie.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że potrzeby w zakresie 

pomocy społecznej są ogromne. Podziękował pani Dyrektor oraz pracownikom PCPR 
za pracę oraz za przedstawienie szczegółowego sprawozdania z działalności PCPR 
w Łańcucie za rok 2016, a następnie stwierdził, że Rada Powiatu Łańcuckiego 
pozytywnie przyjęła powyższe sprawozdanie. 

 
 

Ad. 6. 
Ocena zasobów pomocy społecznej. 
 
Temat dotyczący oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 przedstawiła 

i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Łańcucie (materiały w załączeniu do protokołu).  

Poinformowała, że ocena zasobów pomocy społecznej opracowana została 
w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Dokument 
charakteryzuje infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na 
zadania pomocy społecznej na lata 2014/ 2016 z prognozą na lata 2017/2018 
obowiązek opracowania i przedstawienia go Radzie Powiatu wynika z ustawy 
o pomocy społecznej. Jest to liczbowe podsumowanie sprawozdania z działalności 
PCPR.  
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Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Powiatu podziękował pani Dyrektor za przedstawienie 

informacji i stwierdził, że Rada Powiatu pozytywnie przyjęła powyższą ocenę 
zasobów pomocy społecznej. 

 
 
Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia przez Powiat Łańcucki – PCPR 
w Łańcucie do realizacji projektu pt. „Wsparcie rodzinnej pieczy zastępczej na 
terenie powiatu łańcuckiego”. 

 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 

w Łańcucie (projekt uchwały w załączeniu). Poinformowała, że PCPR w Łańcucie 
złożyło 7 kwietnia 2017 r. projekt konkursowy pt. ”Wsparcie rodzinnej pieczy 
zastępczej na terenie powiatu łańcuckiego” w RPO Województwa Podkarpackiego. 
Projekt został pozytywnie oceniony i obecnie PCPR przygotowuje się do podpisania 
umowy. W związku z powyższym potrzebna jest zgoda Rady Powiatu o przystąpieniu 
do realizacji projektu oraz zapewnienie do pokrycia środków finansowych na wkład 
własny. 

Celem głównym projektu jest poprawa funkcjonowania 20 rodzin zastępczych, 
10 dzieci biologicznych rodzin sprawujących pieczę zastępczą oraz 29 dzieci 
przebywających w pieczy zastępczej w powiecie łańcuckim poprzez rozwój 
i polepszenie, jakości rodzinnej pieczy zastępczej w okresie od października 2017 r. do 
31 marca 2019 r. Grupę docelową projektu stanowi 59 uczestników. Wartość projektu 
wynosi 258 605 zł, wkład własny wynosi 16 115 zł.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 18 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXX / 170 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 

przystąpienia przez Powiat Łańcucki – PCPR w Łańcucie do realizacji projektu 
pt. „Wsparcie rodzinnej pieczy zastępczej na terenie powiatu łańcuckiego” została 
podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki 
PFRON na rok 2017. 
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Powyższy projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor 
PCPR w Łańcucie. Poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały zawiera nowy 
podział środków na zadania z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej osób 
niepełnosprawnych. Konieczność podjęcia uchwały wynika z informacji o korekcie 
środków z PFRON. Korektę podziału finansowego dokonano z powodu błędnych 
danych przekazanych przez GUS dotyczących liczby osób niepełnosprawnych 
bezrobotnych oraz osób niepełnosprawnych poszukujących pracy i niepozostających 
w zatrudnieniu. Zgodnie z informacją od Prezesa plan finansowy Powiatu 
Łańcuckiego został określony na kwotę 1 230 008 zł i kwota ta została pomniejszona 
o 1 108 zł.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXX / 171 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie określenia zadań 
samorządu powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 
przeznacza się środki PFRON na rok 2017 została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 
Ad. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/135/2016 z dnia 
1 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2017 r. 

 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar z Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych. Zmiana rozkładu czasu pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu wynika z wniosków o zmianę czasu pracy oraz w związku z informacją 
o zmianie podmiotu właścicielskiego dwóch aptek. Projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez wójtów (burmistrzów) gmin z terenu powiatu oraz przez 
Okręgową Izbę Aptekarską, jako organ samorządu aptekarskiego.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 
 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXX / 172 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany uchwały 
nr XXII/135/2016 z dnia 1 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek 
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ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2017 r. została podjęta (uchwała 
w załączeniu).  
 
 
Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Chojnickiego. 

 
 
Projekt uchwały przestawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki 

i poinformował, że jest to odruch serca i solidaryzowanie się samorządów 
z samorządem, który został bardzo poszkodowany w wyniku warunków 
atmosferycznych.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXX / 173 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Chojnickiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017 przedstawił 

i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. W projekcie uchwały zmienia się 
dochody budżetu powiatu o kwotę 2 910 647 zł. Natomiast wydatki budżetu zmiana 
się o kwotę 1 790 647 zł.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
Pani Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Finansów omawiając powyższy 

projekt uchwały i w związku z umieszczeniem kwoty 1 000 000 zł w dziale 700 po 
stronie wydatków majątkowych na zakup budynku ZS Nr 3 w Łańcucie wygenerowała 
wniosek do Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji o przeprowadzenie analizy 
potrzeb lokalowych z uwzględnieniem stanu technicznego budynku ZS Nr 3 
w Łańcucie pod kątem jego zakupu. Zwróciła się do Komisji Edukacji o profesjonalne 
podejście do tego tematu pod kątem liczby uczniów i stanu technicznego budynku.  
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Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXX / 174 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 
na rok 2017 została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXX / 175 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 13. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 

Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji. 

 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 

Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

 
Jan Kilian członek Zarządu Powiatu Łańcuckiego poinformował, że wraz 

z zespołem Markowianie reprezentował region Powiatu Łańcuckiego na dożynkach 
diecezjalnych w Długiem oraz na dożynkach prezydenckich w Spale. 

 
 

Ad. 14. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
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Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie pisma pana Piotra Sochy 
skierowanego do wszystkich radnych powiatowych w sprawie braku dróg dla pieszych 
i rowerzystów przy łączniku A4 i DK94 planowanego, jako droga wojewódzka na 
terenie Gminy Łańcut. Radna stwierdziła, że do pisma powinny zostać dołączone 
podpisy mieszkańców, którzy ten wniosek popierają. Natomiast na dzień dzisiejszy nie 
wiadomo jak duża grupa mieszkańców tą inicjatywę popiera. Poinformowała, że sama 
mieszka w dzielnicy, gdzie łącznik ma być usytuowany i wie, że mieszkańcy są 
przeciwni tej inwestycji, o czym też wspomniała na Komisji Finansów. Łącznik ten 
jest zdecydowanie za blisko domów mieszkalnych, jest to nowoczesne osiedle, są tam 
małe dzieci, powstały nowe domy. Mieszkańcy w momencie budowania domów nie 
zostali poinformowani, że jest planowana tak duża inwestycja i o takim dużym 
oddziaływaniu na ich życie codzienne. W Urzędzie Miasta nikt tego nie powiedział 
i nie wyjaśnił. Mieszkańcy twierdzili, że pytali w Urzędzie Miasta kupując działki, czy 
będzie planowana inwestycja dużych rozmiarów na tym terenie i otrzymali informację, 
że nic nie jest planowane. Stwierdziła, że rozumie osoby, które mówią, że musi 
powstać łącznik na osiedlu Wschód, ale mieszkańcy osiedla Wschód nie mogą ponosić 
złych decyzji podejmowanych przez Urząd Miasta i braku konsultacji, które poczynić 
powinien Urząd Miasta, na etapie, kiedy planowano budowę autostrady.  

 
Radny Wojciech Borcz zwrócił się z zapytanym odnośnie przeglądu dróg, który był 

wykonany w okresie letnim, poprosił o sprawozdanie.  
 
Radny Jan Magoń zwrócił się z zapytaniem odnośnie powiatowej drogi Sonina – 

Albigowa , która nie została zakwalifikowana do projektu. Zwrócił się z zapytaniem, 
jaki będzie dalszy los tej drogi, czy jest planowana jej realizacja i w jakiej formie. 
Poprosił o odpowiedź w tym temacie.  

 
Pan Starosta ustosunkował się do powyższych wypowiedzi. Odpowiedział, że przy 

łączniku powinny być ciągi pieszo – rowerowe. Pan Starosta dodał, że łącznik 
powinien powstać, ponieważ jeśli ta koncepcja zostanie naruszona to Łańcut długo nie 
doczeka się łącznika, który połączy drogę krajową i autostradę. Dodał, że temat 
łącznika był praktycznie poruszany od I kadencji. Na wstępie były projektowane dwa 
łącznik, jeden wschodni, który ma być teraz realizowany i drugi zachodni, który miał 
wychodzić koło Bruk Bet-u. Łącznik zachodni był dużo droższy przez jego 
usytuowanie i było więcej domów do wyburzenia, dlatego wybrano tańszą koncepcję. 

Na zapytanie radnego Wojciecha Borcza odnośnie przeglądu dróg poinformował, 
że Radnym zostanie przesłana odpowiedź, którą pan Wolski przedstawiał na ostatnim 
posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

Odnośnie zapytania radnego Jana Magonia w sprawie drogi powiatowej Sonina – 
Albigowa przekazał, że droga ta nie została zgłoszona do programu, ponieważ do 
15 września nie zdążono wykonać projektu. Została zgłoszona droga Czarna – Wola 
Dalsza oraz droga powiatowa w kierunku Tarnawki, która jest bardzo zniszczona. 
Odnośnie drogi powiatowej Sonina – Wysoka poinformował, że w początkowym 
etapie były uchybienia ze strony projektanta. Było 230 działek do podziału, nie 
wszyscy zgadzali się na podział. Natomiast nie ma innych programów, do których 
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można było by złożyć projekt. Trzeba czekać na kolejne zgłoszenie do programu Dróg 
Lokalnych, sprawa ta jest na bieżąco monitorowana z Wójtem Gminy Łańcut.  

 
Radny Karol Pelc zwrócił się z pytaniem, na jakim etapie realizacji są zadania 

remontowe, które obecnie wykonywane są w szkołach, budowa hali sportowej 
i remonty w Centrum Medycznym w Łańcucie.  

 
Pan Starosta poinformował, że wykonawcy, którzy wykonują inwestycje są bardzo 

rzetelni i są bardzo dobrymi fachowcami. Następnie poinformował na temat 
inwestycji: 
PCPR – inwestycja w tracie realizacji, do końca października zostaną wykonane 
zewnętrzne elementy, pozostaną prace remontowe wewnątrz budynku.  
ŚDS – inwestycja jest na bardzo dobrym etapie.  
Hala gimnastyczna przy ZS Nr 2 w Łańcucie – zostały wykonane wzmocnienia, 
podbudowa, nowa ściana, wchodzić będą parkieciarze i malarze, zakończenie 
inwestycji połowa listopada. 
ZS Nr 1 w Łańcucie – wymieniono okna w sali gimnastycznej, pozostało malowanie, 
było lekkie opóźnienie ze wzglądu na okna, które były wykonywane na specjalne 
zamówienie.  
I LO w Łańcucie – na sali gimnastycznej został wykonany dach, trwają prace 
wewnątrz, sala ma zostać oddana na 110 – lecie szkoły, do wykonania pozostaną tylko 
zaplecza. 
ZST – budowa hali sportowej, zostały pozyskane dodatkowe środki finansowe 
z Ministerstwa Sportu. Budowa hali powinna być zakończona w roku 2018. Na chwilę 
obecną będzie wykonywany dach, są wykonane ostatnie zbrojenia oraz elewacja 
zewnętrzna, trwają prace wykończeniowe wewnątrz obiektu.  
PCKP i EZ oraz ZST w Łańcucie – inwestycje przebiegają bez zakłóceń, prace 
wykonują firmy miejscowe, remonty w szkole zostały zakończone przed początkiem 
roku szkolnego.  

 
 

Ad. 15. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
 
Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
Radni poprzez głosowanie przyjęli protokół Nr XXIX / 2017 z 19 czerwca 2017 r.  

 
 
Ad. 16.  

Sprawy różne.  
 
 
W sprawach różnych pan Starosta poinformował, że 7 października 2017 r. 

odbędzie się ogólnopolska akcja modlitewna pod nazwą „Różaniec bez granic”. Na 
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wyjazd organizowane są zapisy, chętne osoby proszone są o zapisanie się do dnia 
2 października.  

Pan Starosta przypomniał, że w ramach obchodów Dni Powiatu odbędzie się 
Wernisaż Widziano Anioły w Gminnym Ośrodku Kultury w Żołyni. Natomiast 
29 września zostanie odprawiona msza św. oraz odbędzie się koncert jubileuszowy 
z okazji V lecia Chóru Gaudate, gdzie też zostanie wręczona statuetka św. Michała 
Archanioła.  

 
Pan Starosta zwrócił się z prośbą o wspomożenie Jarosława Krupczatka poprzez 

wpłaty na Fundację Pomóż Potrzebujących. Jarek ma 17 lat i w związku z nagłą 
i ciężką chorobą przebywa na długotrwałym leczeniem w Centrum Zdrowia Dziecka 
w Warszawie. Jest uczniem ZST w Łańcucie i synem pracownicy Wydziału 
Komunikacji.  

 
 

Ad. 17. 
Zakończenie. 

 
 

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 
z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady XXX sesji Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  

 
Sesja trwała od godz. 1200 do godz. 1315 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


